
Sammanfattning från styrelsemöte den 1augusti 2022  
 

• Kassör Föreningens ekonomi ser fortsatt god ut  

 

• Hemsidan uppdateras kontinuerligt med klubbens aktiviteter 

 

• Planeringen av en hälsokonferens januari-februari -23 fortgår 

 
• Utbildning, KM har deltagit på ett andra sammarbetesmöte gällande utbildning med 

rasklubbarna för CS och Springer. 

En träningsdag planeras i JIS regi i samband med SSRK Västras fältprov i oktober 

 

• Ordförande, BE informerar om 

- att styrelsen beslutat beställa västar som profilkläder för mässor/event 

- att planeringen av årets SM arrangemang fortgår. 

- att alternativ för flytt av JIS bildarkiv på hemsidan diskuterades då One com:s galleri 

kommer upphöra i april -23 

- att SM filmen för AV är klar och CS är i slutskedet. SSRK vill att bägge filmerna ska 

vara klara innan publicering 

 

• Hubertus, MK meddelar att arbetet runt Hubertus 2022 är klart. 

Domare: Royne Svensson och Magnus Karlsson 

 

• Nästa möte blir via Teams den 18 september 

 

För anteckningarna står 

Yvonne 

 


